

PREPARATION FOR TESTING

PRÉPARATION AU TESTING



BRIGHTER FUTURE PSYCHOLOGY

#301-323 Chapel St., Ottawa (Ontario), K1N 7Z2



CONTACT US
COORDONNÉES

📞 613-209-2806

✉️ dreblain.com

WHAT IS A NEUROPSYCHOLOGICAL ASSESSMENT?

- **A neuropsychological assessment is like a brain adventure!**
- **During your testing session(s), you'll get to:**
 - Solve different puzzles;
 - Answer interesting questions, *and*;
 - Draw and memorize different things!
- **It's all about discovering how your brain works!** 🧠
 - And the best part? There are zero needles involved—*phew!*
- **A testing session is similar to:**
 - Playing brain games, *and*;
 - Engaging in interesting conversations!
- **Plus, it helps your parents and teachers understand how to cheer you on in the best way possible!** 🧑🏫
- **Got questions? Don't hesitate to ask them!**

QU'EST-CE QU'UNE ÉVALUATION NEUROPSYCHOLOGIQUE ?

- **Une évaluation neuropsychologique, c'est comme une aventure dans votre cerveau !**
- **Pendant vos séances d'évaluation, vous allez :**
 - Résoudre différentes énigmes/casses-têtes ;
 - Répondre à des questions intéressantes ; et
 - Dessiner et mémoriser différentes choses !
- **Il s'agit de découvrir comment fonctionne votre cerveau !** 🧠
 - La meilleure partie? Il n'y a pas d'aiguilles d'impliquées—*Fiou!*
- **Une séance d'évaluation, c'est comme :**
 - Jouer à des jeux de tête ; et
 - Engager des conversations intéressantes !
- **De plus, cela aide vos parents et vos enseignant(e)s à comprendre comment mieux vous encourager !** 🧑🏫
- **Vous avez des questions ? N'hésitez pas à les poser !**

Checklist: Testing Session

TASK	STATUS
The patient must have had a good night's rest. 🛏️	☒
The patient must have had a complete meal. 🍴	☒
The patient must bring a couple of snacks and water. 🍎	☒
The patient must take medication as per usual (unless otherwise discussed). 💊	☒
The patient must wear their glasses (if applicable). 🕶️	☒
The patient must bring as many report cards as possible, or email them to us at: admin@dreblain.com	☒
The patient must bring past reports by other professionals, or email them to us at: admin@dreblain.com	☒
The patient must call or email to reschedule their appointment IF : 1. They are ill (e.g., with the flu). 2. They are too tired. 3. They have, <i>in the last 48 hours</i>, consumed: a. Alcohol, and/or any other substances (e.g., marijuana).	☒
The patient must go to the clinic for their appointment: • WHERE: (Unit #301) 323 Chapel St., Ottawa, ON., K1N 7Z2. • PARKING: Free parking is available in spot #301, on the right side of the building. • ATTENDANCE: Only the patient is permitted to attend the session. If you prefer, you may drop the patient off and pick them up at their scheduled time.	☒
The patient must be aware of which buzzer code to use when entering the clinic : • Dr. Bénédicte Blain, Ph.D., C. Psych. _ #0301 • Ms. Isabelle Cossette, Ph.D., C. Psych. _ #3018 • Dr. Ilana Lockwood, Ph.D., C. Psych. _ #3016 • Dr. Alina Carter, Ph.D., C. Psych. _ #3015 • [Psychometrists] Laila K. G. _ #3012 OR Hana Z-B. _ #3017	☒

Liste de Vérification: Session de Testing

TÂCHE	STATUT
Le/La patient(e) doit avoir passé une bonne nuit de sommeil. 🛏	☒
Le/La patient(e) doit avoir consommé(e) un repas complet. 🍽	☒
Le/La patient(e) doit apporter quelques collations et de l'eau. 🍏	☒
Le/La patient(e) doit prendre ses médicaments comme d'habitude (sauf accord contraire). 🩺	☒
Le/La patient(e) doit porter ses lunettes (le cas échéant). 🕶	☒
Le/La patient(e) doit apporter autant de bulletins scolaires que possible ou nous les envoyer par courriel à : admin@dreblain.com	☒
Le/La patient(e) doit apporter les rapports médicaux d'autres professionnels ou nous les envoyer par courriel à : admin@dreblain.com	☒
Le/La patient(e) doit appeler ou envoyer un courriel pour reporter son rendez-vous SI : 1. Il/Elle est malade (par exemple, grippé.e.) ; 2. Il/Elle est trop fatigué ; 3. Il/Elle a consommé, au cours des 48 dernières heures : a. De l'alcool et/ou toute autre substance (par exemple, du cannabis).	☒
Le/La patient(e) doit se présenter à la clinique pour son rendez-vous : • OÙ : (Unité n° 301) 323, rue Chapel, Ottawa (Ontario) K1N 7Z2. • STATIONNEMENT : Emplacement gratuit disponible (n° 301): côté droit du bâtiment. • PRÉSENCE : Seul le/la patient(e) est autorisé(e) à assister à la séance. Si vous préférez, vous pouvez déposer le/la patient(e) et le/la reprendre à l'heure prévue.	☒
Le/La patient(e) doit connaître le code d'accès respectif afin de rentrer dans la clinique : • Dre Bénédicte Blain, Ph.D., C. Psych. _ #0301 • Mlle Isabelle Cossette, Ph.D., C. Psych. _ #3018 • Dre Ilana Lockwood, Ph.D., C. Psych. _ #3016 • Dre Alina Carter, Ph.D., C. Psych. _ #3015 • [Psychométriciennes] Laila K. G. _ #3012 OU Hana Z-B. _ #3017	☒

